
Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  v sekretariátu MěÚ 
Milevsko. 
  

Z á p i s 
  
z 8. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 7. září 2011 od 17:00 
hodin v Domě kultury Milevsko. 
  
Přítomni: 
Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, 
Mgr. Marie Jelenová, RSDr. Jiří Kotalík, JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Ladislav Macháček, Mgr. 
Vlasta Machartová, Ing. Václav Pavlečka, p. Jaroslav Peták, 
p. Michal Polanecký, Ing. Pavel Procházka, Ing. Ivan Radosta, Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Martin 
Třeštík. 
Omluveni: MUDr. Zdeněk Hobzek, MUDr. Miroslava Pučelíková, p. Marie Polívková, 
JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, Mgr. Ivana Stráská. 
  
  
Program: 
  
Zahájení. 
Ustanovení orgánů zasedání. 
Schválení zápisu 7. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
  
  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
  2. Změna rozpočtu města Milevska č. 3/2011 a č. 4/2011 - OF 
  3. Peněžitý dar z rozpočtu města Milevska na rok 2011 jako příspěvek na koupi prostředků 
      požární ochrany (příslušenství) pro Hasičský záchranný sbor Jihočeského kraje - STA 
  4. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 512/32, v k. ú. Milevsko - vyhlášení 
      záměru - OISM 
  5. Prodej domu č. p. 24 v ulici Čs. legií včetně stavební parcely č. 167 a zahrady par. č. 
      222/2 v k. ú. Milevsko - ukončení  záměru a vyhlášení opakovaného záměru - OISM 
  6. Prodej uvolněného bytu č. 5 v č. p. 875 ul. Jarlochova v Milevsku - ukončení  záměru a 
      vyhlášení opakovaného záměru - OISM 
  7. Směna pozemku parc. č. st. 2368/4 a pozemků parc. č. 541/23, parc. č. 541/24,  parc. č. 
      541/25, v k. ú. Milevsko – vyhlášení záměru - OISM 
  8. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 868/1, v k. ú. Milevsko – ukončení      
      záměru – OISM 
  9. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 2049/3 a pozemkové parcely parc. 
      2049/4, v k. ú. Milevsko - ukončení záměru - OISM 
10. Žádost o odkoupení části pozemkové  parcely parc. č. 1961/28, v k. ú. Milevsko – 
      ukončení záměru - OISM 
11. Darovací smlouva k pozemkové  parcele parc. č. 1609/18, v k. ú. Milevsko - OISM 
12. Informace o nájmu nové budovy Milevského muzea - OISM 
13. Poskytování informací z jednání Zastupitelstva a Rady města Milevska 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Informace úřadu. 
Dotazy. 
Ukončení zasedání. 
  



Písemné materiály k bodům č. 1 – 13 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a jsou 
přiloženy k originálu zápisu. 
  
  
  
Ustanovení orgánů zasedání 
  
8. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 
přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho usnášeníschopnost. 
Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 
  
Ověřovatelé zápisu: 
Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Ing. Václav Pavlečka. 
  
Návrhová komise byla schválena ve složení: 
Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Marie Jelenová, Ing. Ladislav Macháček. 
Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Lubomír Šrámek.  
  
Schválení zápisu 7. zasedání Zastupitelstva města Milevska 
Zápis 7. zasedání ZMM byl schválen bez připomínek. 
  
Mgr. Třeštík – jako předkladatel bodu č. 12 upozornil, že tento bod by měl být projednán RMM a pokud 
to zastupitelstvo odsouhlasí, může být stažen z programu jednání ZMM a předložen ke schválení radě. 
p. starosta – doplnil, že smlouvy o nájmu jsou dle zákona o obcích v kompetenci rady města a navrhl 
stáhnout tento bod z jednání. 
Ing. Mgr. Doubek – navrhl rozhodnout o tomto až při projednávání bodu č. 12. 
  
Zastupitelé schválili program 8. jednání Zastupitelstva města Milevska. 
  
 1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. 
  
Usnesení č. 76/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí přehled: 

-          plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska ze 7. zasedání ZMM, 
-          nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání 

ZMM  současného období č. 1 – 6. 
Přítomno: 14     pro-14, proti-0, zdržel se-0 
  
2. Změna rozpočtu města Milevska č. 3/2011 a č. 4/2011 - OF 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek – dotaz na umístění druhé kamery kamerového systému ve městě. 
p. starosta – druhá kamera bude sloužit jako náhradní pro případ poruchy některé ze stávajících kamer. 
Ing. Mgr. Doubek – navrhuje využít i náhradní kameru. 
p. starosta – částka zahrnuje pouze nákup kamery, nikoliv náklady na instalaci, připojení a provoz. 
Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně vypořádání ztráty SPOS za rok 2010, domnívá se, že se jedná pouze 
o odložení úhrady ztráty. 
p. Zelenka – mimo jiné uvedl, že se jedná o skutečnou účetní ztrátu, kterou zapříčinil HC ZVVZ Milevsko. 
Mgr. Třeštík -  vysvětlil finanční situaci ohledně ztráty SPOS. 
p. Peták – dotaz ohledně domu Růžek, kdy se akce uskuteční. 
p. starosta – po odsouhlasení finanční částky zastupitelstvem může začít realizace výměny oken 
v budově Růžek – vnitroblok. 
Mgr. Třeštík – po schválení ZMM bude vypsáno výběrové řízení na zmíněnou realizaci. 
p. Koliha – dotaz na Ing. Lavičku ohledně elektronické aukce. 
Ing. Lavička – do jednání rady v pondělí 12.09.2011 je připraven materiál, kde je navrženo klasické 
výběrové řízení na výměnu oken a vchodových dveří v čp. 126-147 (Růžek) - 1. etapa – vnitroblok. 
  
Usnesení č. 77/11 



Zastupitelstvo města Milevska v rámci změny rozpočtu č. 3/2011 a č. 4/2011 a v členění dle přílohy č. 1 
a přílohy č. 2: 
I. bere na vědomí rozpočtová opatření číslo 31 až 54, 56 až 58, 64 až 70, 72 až 75, 78, 80, 81, 85 
až 87 a 89, 
II. schvaluje rozpočtová opatření č. 55, 59 až 63, 71, 76, 77, 79, 82, 83 a 88. 
Přítomno: 14     pro-14, proti-0, zdržel se-0 
  
3. Peněžitý dar z rozpočtu města Milevska na rok 2011 jako příspěvek na koupi prostředků 
    požární ochrany (příslušenství) pro Hasičský záchranný sbor Jihočeského kraje - STA 
Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek a Ing. Šrámek. 
  
Usnesení č. 78/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje v souladu s § 85 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů 
poskytnutí peněžitého daru Hasičskému záchrannému sboru Jihočeského kraje z rozpočtu města 
Milevska na rok 2011 ve výši 30.000 Kč, 
II. pověřuje starostu města podpisem darovací smlouvy. 
Přítomno: 14     pro-14, proti-0, zdržel se-0 
  
4. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 512/32, v k. ú. Milevsko - vyhlášení 
    záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
p. Koliha – dotaz, zda zůstane u pozemku chodník.  
p. Kortanová – chodník tam zatím není, ale městu zůstane 1,5 m na jeho vybudování. 
  
Usnesení č. 79/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje  vyhlášení  záměru na prodej pozemkové parcely parc. č. 512/32 o výměře 45 m2, v k. ú. 
Milevsko paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové parcely bude 
min. 150 Kč za 1 m2. 
Přítomno: 14     pro-14, proti-0, zdržel se-0 
  
5. Prodej domu č. p. 24 v ulici Čs. legií včetně stavební parcely č. 167 a zahrady par. č. 
    222/2 v k. ú. Milevsko - ukončení  záměru a vyhlášení opakovaného záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek – 2 připomínky: 

1)       specifikovat v části II. návrhu usnesení údaje týkající se čp. a č. parcely, 
2)       dotaz - v rozpočtu je počítáno na demolici tohoto domku. 

p. starosta – vysvětlil, že část budovy se zřítila, proto byly zahrnuty finanční prostředky do rozpočtu na 
odstranění části budovy. 
  
Usnesení č. 80/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje ukončení záměru na prodej domu č. p. 24 v ulici Čs. legií včetně st. par. č. 167 a zahrady 
par. č. 222/2 v k. ú. Milevsko, 
II. schvaluje vyhlášení opakovaného záměru na prodej domu č. p. 24 v ulici Čs. legií včetně st. par. 
č. 167 a zahrady par. č. 222/2 nejvyšší nabídce dle návrhu s minimální výchozí cenou 271.486 Kč, 
III. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Ing. Bohuslav Beneš, Bohumila 
Hlavínová, Eliška Kučerová, náhradník RSDr. Jiří Kotalík. 
Přítomno: 14     pro-14, proti-0, zdržel se-0 
  
6. Prodej uvolněného bytu č. 5 v č. p. 875 ul. Jarlochova v Milevsku - ukončení  záměru a 
    vyhlášení opakovaného záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Mgr. Třeštík – navrhuje doplnit konkrétní návrh termín do 31.12.2011 
Ing. Šrámek –  navrhuje snížit kupní cenu na 600.000 Kč. 
p. Koliha – doplnil, že nabídky bytů klesly o 30 %. 
Ing. Mgr. Doubek – navrhl doplnit usnesení v části bodu II. návrhu usnesení údaje o prodávaném bytu. 
  



Pan starosta nechal hlasovat o návrhu Ing. Šrámka snížit navrženou částku v usnesení na 600.000 Kč. 
Hlasování: přítomno: 14                        pro-14, proti-0, zdržel se-0 
Návrh byl přijat. 
Jednání opustil JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
Usnesení č. 81/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje ukončení opakovaného záměru na prodej uvolněného bytu č. 5 v č. p. 875 ulice Jarlochova 
v Milevsku s příslušnou ideální částí společných prostor budovy, s příslušnou ideální částí parcely 
st. 911 a  s příslušnou částí pozemku parc. č. 1832/4, 
II. schvaluje vyhlášení opakovaného záměru na prodej uvolněného bytu č. 5 v č. p. 875 ulice 
Jarlochova v Milevsku s příslušnou ideální částí společných prostor budovy, s příslušnou ideální částí 
parcely st. 911 a  s příslušnou částí pozemku parc. č. 1832/4, nejvyšší nabídce dle návrhu s minimální 
výchozí cenou 600.000 Kč, 
III. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Ing. Bohuslav Beneš, Bohumila 
Hlavínová, Eliška Kučerová, náhradník RSDr. Jiří Kotalík. 
Přítomno: 13     pro-13, proti-0, zdržel se-0 
  
7. Směna pozemku parc. č. st. 2368/4 a pozemků parc. č. 541/23, parc. č. 541/24,  parc. č. 
    541/25, v k. ú. Milevsko – vyhlášení záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
p. Koliha, Ing. Mgr. Doubek, p. starosta. 
p. Koliha - upozornil na ceduli zákaz vjezdu, navrhuje doplnit dodatkovou ceduli. 
p. starosta – toto zajistí odbor dopravy. 
  
Usnesení č. 82/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje  vyhlášení záměru na směnu části stavební parcely parc. č. 2368, dle geo. plánu označené 
jako stavební parcela parc. č. 2368/4  o výměře 308 m2, v k. ú. Milevsko, ve vlastnictví města Milevska, 
se sídlem nám. E. Beneše 420,  399 01 Milevsko za část pozemkové parcely parc. č. 541/7, dle geo. 
plánu označené jako pozemkové parcely parc.         č. 541/23 o výměře 191 m2, parc. č. 541/24 o 
výměře 15 m2 a parc. č. 541/25 o výměře 57 m2, v k. ú. Milevsko, ve vlastnictví společnosti SVACON 
s.r.o., se sídlem  U Zásobní zahrady 1774/15, 130 00 Praha 3 - Žižkov. 
Přítomno: 13     pro-13, proti-0, zdržel se-0 
  
8. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 868/1, v k. ú. Milevsko – ukončení     
    záměru – OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se dostavil Ing. Procházka, odešli p. 
Polanecký a p. Peták. 
  
Usnesení č. 83/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje prodej pozemkové parcely parc. č. 868/1 o výměře 583 m2, v k. ú. Milevsko 
paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX.  Cena pozemku 
bude ve výši 150 Kč za 1 m2. 
II. pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 
Přítomno: 12     pro-12, proti-0, zdržel se-0 
  
9. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 2049/3 a pozemkové parcely parc. 
    2049/4, v k. ú. Milevsko - ukončení záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátil p. Polanecký. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupil Ing. Šrámek. 
  
Usnesení č. 84/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje prodej pozemkové parcely parc. č. 2049/3 o výměře 83 m2, v k. ú. Milevsko 
panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové 
parcely bude 150 Kč za 1 m2. 
II. pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 
Přítomno: 13     pro-13, proti-0, zdržel se-0 



  
10. Žádost o odkoupení části pozemkové  parcely parc. č. 1961/28, v k. ú. Milevsko – 
      ukončení záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátil p. Peták. 
  
Usnesení č. 85/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje  prodej části pozemkové parcely parc. č. 1961/28, dle geo. plánu označené jako 
pozemková parcela parc. č. 1961/98 o výměře 491 m2, v k. ú. Milevsko 
panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové 
parcely bude ve výši 150 Kč za 1 m2. 
II. schvaluje prodej části pozemkové parcely parc. č. 1961/28 o výměře 1418 m2, v k. ú. Milevsko pro 
vlastníky bytových jednotek č. 261/1 -  261/9 domu č. p. 261, Petrovická 261, 399 01 Milevsko. Cena 
pozemkové parcely bude ve výši 150 Kč za 1 m2. 
III. pověřuje starostu města podpisem kupních smluv. 
Přítomno: 14     pro-14, proti-0, zdržel se-0 
  
11. Darovací smlouva k pozemkové  parcele parc. č. 1609/18, v k. ú. Milevsko - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustila Mgr. Machartová. 
  
Usnesení č. 86/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje darovací smlouvu v předloženém znění na přijetí daru, a to pozemkové parcely parc. č. 
1609/18 o výměře 11 m2, v k. ú. Milevsko od Jihočeského kraje, se sídlem U Zimního stadionu 1952/2, 
370 76 České Budějovice do vlastnictví města Milevska, se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 
Milevsko, 
II. pověřuje starostu města podpisem darovací smlouvy. 
Přítomno: 13     pro-13, proti-0, zdržel se-0 
  
12. Informace o nájmu nové budovy Milevského muzea - OISM 
Na téma, zda projednávat tento bod vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek – pokud se bod jmenuje Smlouva o nájmu, náleží to k projednání RMM. Navrhuje 
změnit název bodu na Záležitosti ohledně Milevského muzea a projednat tento materiál. 
Ing. Šrámek – domnívá se, že do zastupitelstva tento bod nepatří, ale některá ustanovení by byla 
vhodná projednat na zastupitelstvu. 
Mgr. Třeštík – řád kanonie premonstrátů požádal o projednání této záležitosti v zastupitelstvu. Navrhuje 
změnit název bodu na Informace o nájmu nové budovy Milevského muzea. 
Ing. Beneš – vzhledem k důležitosti tohoto materiálu navrhuje projednat tuto záležitost v zastupitelstvu. 
Na jednání se vrátili JUDr. Kupec, Ph.D. a Mgr. Machartová. 
  
Pan starosta vyhlásil 15 minutovou přestávku a po přestávce informoval, že se zastupitelé shodli na 
změně názvu projednávaného bodu na „Informace o nájmu nové budovy Milevského muzea“. 
  
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Mgr. Třeštík – podal podrobnější informace ohledně projektu premonstrátů na obnovu budovy ve 2. 
nádvoří kláštera, na který dostali dotaci. Rekonstrukce budovy by měla být v příštím roce dokončena. 
Ing. Mgr. Doubek – vidí situaci negativně, pokud bude uzavřeno I. nádvoří. Navrhl zvážit možnost 
přestěhovat muzeum do nebytových prostor města Milevska poblíž centra, kde by bylo na lukrativnějším 
místě, např. v budově U Soudu vč. prostoru Galerie M, prostoru knihovny, … 
p. Valta – domnívá se, že muzeum by bylo vhodné přemístit poblíž náměstí např. v čp. 1 U soudu, 2. 
nádvoří kláštera nebude pro muzeum přínosem. 
p. starosta – 1. nádvoří kláštera nebude uzavřeno, premonstráti počítají s rekonstrukcí budov na 2. 
nádvoří, mají záměr vybudovat zde např. pivovar. 
Mgr. Třeštík – doba trvání smlouvy s premonstráty je na 10 let, poté je smlouva převedena na neurčitou. 
Ing. Mgr. Doubek – citoval ze smlouvy o nájmu nemovitosti ohledně délky nájmu a výpovědní lhůty. 
Ing. Beneš – domnívá se, že 5 let je doba, po kterou se zkusí, jak bude muzeum fungovat. Poté je 
možné uvažovat o případném přestěhování muzea do jiných prostor. 
  
JUDr. Čunátová přečetla návrh na usnesení k tomuto bodu: 
Zastupitelstvo města Milevska 



I.                    schvaluje záměr přesídlení příspěvkové organizace Milevského muzea do budovy čp. 
557 v Milevsku, 

II.                  schvaluje převzetí ručitelského závazku za příspěvkovou organizaci Milevské muzeum 
vzniklého na základě smlouvy o nájmu nemovitosti uzavřené mezi pronajímatelem 
Královskou kanonií premonstrátů na Strahově, se sídlem Strahovské nádvoří č.1/132, 118 
00 Praha 1, IČ: 004 15 090 a nájemcem příspěvkovou organizací Milevské muzeum se 
sídlem Klášterní 563, 399 01  Milevsko, IČ: 003 74 652. 

  
  
Usnesení č. 87/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje záměr přesídlení příspěvkové organizace Milevského muzea do budovy čp. 557 
v Milevsku, 
II. schvaluje převzetí ručitelského závazku za příspěvkovou organizaci Milevské muzeum vzniklého na 
základě smlouvy o nájmu nemovitosti uzavřené mezi pronajímatelem Královskou kanonií premonstrátů 
na Strahově, se sídlem Strahovské nádvoří č.1/132, 118 00 Praha 1, IČ: 004 15 090 a nájemcem 
příspěvkovou organizací Milevské muzeum se sídlem Klášterní 563, 399 01  Milevsko, IČ: 003 74 652. 
Přítomno: 15     pro-15, proti-0, zdržel se-0 
  
13. Poskytování informací z jednání Zastupitelstva a Rady města Milevska 
Úvodní informace k materiálu podal předkladatel tohoto bodu Ing. Mgr. Doubek. Seznámil přítomné se 
svým návrhem a mimo jiné uvedl, že jeho návrh obsahuje většinu toho, co všechny politické strany 
v zastupitelstvu před volbami občanům slibovaly. 
  
Návrh na usnesení Ing. Mgr. Doubka: 
I. rozhodlo o zveřejňování výsledku veřejného hlasování včetně jmenovitého výčtu zastupitelů (Pro, 
Proti, Zdržel se) v zápisu ze ZMM, 
II. rozhodlo o zveřejňování na internetových stránkách města nejen programu ZMM, ale 
i předkládaného návrhu na usnesení, důvodové zprávy, stanovisek odborů MM, mapových podkladů a 
navržených smluv nejméně 3 dny před termínem konání ZMM, 
III. a) rozhodlo o uložení zvukového záznamu jednání zastupitelstva na internetových stránkách města 
po dobu minimálně 3 měsíců, 
        b) pověřuje starostu města k prověření možností a ceny  on-line internetového video-přenosu a 
uložení videozáznamu z jednání ZMM, 
IV. rozhodlo o ponechání zadání a výsledků veřejných zakázek zveřejňování na internetových 
stránkách města po dobu minimálně 3 let, 
V. požaduje zveřejňování zápisů z RMM v podobě obsahující informaci o projednávaném problému a 
na internetových stránkách města zveřejňovat v příloze i projednávané smlouvy, dohody. Údaje 
zveřejňovat bez osobních údajů (rodných čísel), včetně jmen, částek, identifikace nemovitostí, včetně 
stanovisek a charakteristiky podstatných vystoupení radních a dalších přítomných. Termín zveřejnění: 
nejpozději do 3 dnů od konání RMM. 
  
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Šrámek, Mgr. Třeštík, Ing. Mgr. Doubek, Mgr. Jelenová, Ing. Radosta, Ing. Beneš, p. Peták, p. 
Polanecký, Mgr. Machartová, p. Koliha, p. starosta. 
  
Ing. Šrámek – s prvními čtyřmi body návrhu na usnesení souhlasí, má připomínku k botu V., protože se 
to týká rady, která je neveřejná, toto by se mělo prověřit z právního hlediska. Domnívá se, že bude těžké 
zajistit výstupy radních v radě, která má na programu např. 50 bodů. 
p. starosta – nemá problém s tímto návrhem, pokud žádný z navržených bodů do usnesení není 
protiprávní. Vítá zveřejňování, podobný návrh bude projednán v parlamentu, protože se připravuje 
novela zákona o obcích. Do příštího jednání připraví poptávku, kolik bude stát uložení a video přenos 
ze ZMM. 
  
Mgr. Třeštík – rovněž s návrhem nemá problém, nejasnosti vidí v bodě V. návrhu na usnesení, které by 
měly být ověřeny právníky, dále by se mělo upřesnit, co je technicky možné a pro úřad únosné. Návrh 
měl být projednán v návrzích na nové záležitosti a teprve po té k němu přijmout usnesení. 
Ing. Šrámek – navrhuje doplnit do návrhu datum realizace např. od 01.01.2012. 
Ing. Mgr. Doubek – doplnil, že pokud není uvedena účinnost, platnost nastává okamžikem přijetí. 



Ing. Šrámek – od 01.01.2013 by měla přijít v platnost velká novela Zákona o obcích, která obsahuje 
většinu z návrhu Ing. Mgr. Doubka. Navrhuje přijmout návrh Ing. Mgr. Doubka, s tím, že k bodu č. V by 
měl být vypracován právní názor. 
Mgr. Jelenová – z některých usnesení zápisů RMM není jasné, co rada projednala. 
Ing. Radosta – navrhl hlasovat o prvních čtyřech bodech, v bodě č. 5 - týkajícího se informací z RMM, 
uložit zpracování stanovisek a předložit na příštím zasedání ZMM. 
Ing. Beneš – navrhl uložit Městskému úřadu připravit rozbor, jak to vidí úřad. 
p. Peták – navrhuje stanovit pevný termín např. od 01.01.2012, aby (pokud bude přijato usnesení) se 
úřad mohl na realizaci návrhu připravit. 
p. Polanecký – navrhuje hlasovat o prvních čtyřech bodech a bod č. V. zařadit do návrhu na nové 
záležitosti, nechat k němu zpracovat stanovisko Ministerstva vnitra nebo Krajského úřadu, posoudit to 
z právního hlediska s datem, do kdy toto bude předloženo zastupitelstvu. 
Mgr. Machartová – podpořila návrh Ing. Beneše. Nepřijímat na tomto jednání ZMM usnesení a zpracovat 
ho až na příští jednání zastupitelstva. 
p. Koliha – poukázal na doslovné zápisy, které byly ze zastupitelstva pořizovány, navrhuje zveřejňovat 
materiály ZMM na internetových stránkách města. 
Ing. Šrámek – navrhl hlasovat o prvních čtyřech bodech s tím, že by byl doplněn o bod – termín 
realizace. 
Mgr. Jelenová – navrhuje připravit celý návrh na příští jednání ZMM a probrat je pak jednotlivě a třeba 
o nich hlasovat zvlášť. 
Ing. Mgr. Doubek – nevidí problém v odsouhlasení prvních čtyř bodů, materiály do zastupitelstva jsou 
pořizovány elektronicky, takže by neměl být problém s jejich zveřejňováním. 
Ing. Beneš – domnívá se, že se jedná o velké množství materiálů, musí se tím někdo zabývat, a na 
internet to rozdělit na jednotlivé úlohy. Navrhuje nechat zpracovat zprávu ze strany úřadu a teprve poté 
přijmout k tomuto usnesení. 
Mgr. Třeštík – navrhuje odsouhlasit první 4 body s termínem např. 01.11.2011, vypustit bod č. V, který 
by nechal projednat jako novou záležitost na příštím jednání ZMM s odbornými stanovisky. 
Ing. Mgr. Doubek – navrhl akceptovat pozměňovací návrh na stažení bodu č. V z návrhu na usnesení 
a uložit jemu a vedení města dopracovat ho do právní podoby s tím, že by byl předložen na příštím 
jednání zastupitelstva. 
p. starosta – navrhl znění usnesení k bodu č. 5 návrhu na usnesení – ukládá vedení města a Ing. Mgr. 
Doubkovi vypracovat materiál „Poskytování informací z jednání Rady města Milevska“. Dále navrhl, aby 
zastupitelé hlasovali o každém bodu zvlášť. 
  
Členové zastupitelstva schválili hlasování o každém bodu návrhu na usnesení zvlášť. 
Hlasování o jednotlivých bodech: 
  
I. rozhodlo o zveřejňování výsledku veřejného hlasování včetně jmenovitého výčtu zastupitelů (Pro, 
Proti, Zdržel se) v zápisu ze ZMM, 
Hlasování:  Přítomno: 15            pro-14, proti-0, zdržel se-1 
Návrh byl přijat. 
  
II. rozhodlo o zveřejňování na internetových stránkách města nejen programu ZMM, ale 
i předkládaného návrhu na usnesení, důvodové zprávy, stanovisek odborů MM, mapových podkladů a 
navržených smluv nejméně 3 dny před termínem konání ZMM, 
Hlasování:  Přítomno: 15            pro-12, proti-2, zdržel se-1 
Návrh byl přijat. 
  
III. a) rozhodlo o uložení zvukového záznamu jednání zastupitelstva na internetových stránkách města 
po dobu minimálně 3 měsíců, 
        b) pověřuje starostu města k prověření možností a ceny  on-line internetového video-přenosu a 
uložení videozáznamu z jednání ZMM po dobu minimálně 3 měsíců. 
Hlasování:  Přítomno: 15            pro-12, proti-0, zdržel se-3 
Návrh byl přijat. 
  
IV. rozhodlo o ponechání zadání a výsledků veřejných zakázek zveřejňováných na internetových 
stránkách města po dobu minimálně 3 let, 
Hlasování:  Přítomno: 15            pro-14, proti-0, zdržel se-1 
Návrh byl přijat. 
  



V. stanoví termín realizace přijatých opatření na 1.11.2011 
Hlasování:  Přítomno: 15            pro-2, proti-12, zdržel se-1 
Návrh nebyl přijat. 
  
V. stanoví termín realizace přijatých opatření na 1.1.2012 
Hlasování:  Přítomno: 15            pro-12, proti-0, zdržel se-3 
Návrh byl přijat. 
  
VI. ukládá starostovi Bc. Zdeňku Heroutovi a zastupiteli Ing Mgr. Miroslavu Doubkovi zpracovat materiál 
o poskytování informací z Rady města Milevska na příští jednání ZMM. 
Hlasování:  Přítomno: 15            pro-14, proti-0, zdržel se-1 
Návrh byl přijat. 
  
Po otevření následujících záležitostí v bodě dotazy zastupitelé rozhodli hlasováním o návratu k bodu č. 
13 schválení usnesení jako celku. 
  
Usnesení č. 88/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. rozhodlo o zveřejňování výsledku veřejného hlasování včetně jmenovitého výčtu zastupitelů (Pro, 
Proti, Zdržel se) v zápisu ze ZMM, 
II. rozhodlo o zveřejňování na internetových stránkách města nejen programu ZMM, ale 
i předkládaného návrhu na usnesení, důvodové zprávy, stanovisek odborů MM, mapových podkladů a 
navržených smluv nejméně 3 dny před termínem konání ZMM, 
III. a) rozhodlo o uložení zvukového záznamu jednání zastupitelstva na internetových stránkách města 
po dobu minimálně 3 měsíců, 
        b) pověřuje starostu města k prověření možností a ceny  on-line internetového video-přenosu 
přenosu a uložení videozáznamu z jednání ZMM po dobu minimálně 3 měsíců, 
IV. rozhodlo o ponechání zadání a výsledků veřejných zakázek zveřejňování na internetových 
stránkách města po dobu minimálně 3 let, 
V. stanoví termín realizace přijatých opatření na 01.01.2012, 
VI. ukládá starostovi Bc. Zdeňku Heroutovi a zastupiteli Ing Mgr. Miroslavu Doubkovi zpracovat materiál 
o poskytování informací z Rady města Milevska na příští jednání ZMM. 
Přítomno: 15     pro-12, proti-1, zdržel se-2 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 
  
Informace úřadu. 
Pan tajemník Ing. Troják – informoval o realizaci instalace technologického centra ORP Milevsko. 
  
  
  
Dotazy. 
  
p. Koliha – dotaz, kolik pokut udělila Městská policie u nové stavby na Husově náměstí. Nelze tam 
projíždět, blokují to auta, upozornil na znečištění chodníků a vozovky ve zmíněné lokalitě. 
p. starosta – na příštím jednání ZMM bude zodpovězeno, kolik pokut udělila Městská policie. Co se týče 
nájezdu a výjezdu na komunikaci, vše je ve stavebním povolení, vyjadřoval se k tomu i dotčený odbor 
dopravy. 
Ing. Kabele – ohledně znečištění komunikace byla k tomuto přizvána Městská policie a byla sjednána 
náprava, stejně tak řešila i stání vozidel, které bránily při výjezdu z parkoviště před bývalou Komerční 
bankou z Husova náměstí. 
  
Během projednávání bodu dotazy se vrátili zastupitelé ke hlasování u bodu č. 13 a hlasovali o celém 
usnesení jako celku. (viz bod č. 13). 
  
p. Polanecký - na jednání ZMM dle Jednacího řádu zastupitelstva by měl být přítomen ředitel MP 
k zodpovězení případných dotazů. 
  



p. Valta – citoval článek z Milevských novin ohledně dopravní situace u nové stavby na Husově náměstí, 
mimo jiné uvedl, že na pozemku nebyl proveden archeologický průzkum. 
p. starosta – na uvedeném pozemku staví soukromý investor, archeologický průzkum spadá do státní 
správy nikoliv do samosprávy, proto toto nelze dle zákona projednávat v zastupitelstvu. 
  
p. Koliha – dotaz ohledně parkování před radnicí JUDr. Kupce, Ph.D., které bylo zmíněno v minulem 
čísle Milevských novin. 
JUDr. Kupec, Ph.D. – vysvětlil, že nedal správnou parkovací kartu za sklo svého vozidla, když parkoval 
v době konání Rady města Milevska před budovou Městského úřadu. 
  
p. Málek – dotaz, zda jsou výjimky pro parkování před budovou Městského úřadu. 
JUDr. Kupec, Ph.D. – uvedl, že parkoval na místě vyhrazeném pro radnici. 
p. starosta – doplnil, že se jedná o tři vyhrazená místa u kostela před vjezdem do uličky mezi kostelem 
a náměstím. Na dopravní značce je umístěna dodatková tabulka, kde je napsáno, že místo je vyhrazeno 
pro účastníky jednání na radnici a parkovací kartičku si lze vyzvednout v sekretariátu. 
  
Ing. Mgr. Doubek – rovněž upozornil, že na jednání zastupitelstva dle Jednacího řádu by měl být 
přítomen velitel nebo zástupce Městské policie. 
p. starosta – velitel MP se většinou jednání ZMM zúčastní, dnes byl omluven z rodinných důvodů. 
  
Ing. Mgr. Doubek – vystoupil s příspěvkem „Parkovací karty a nařízení města Milevska č. 4/2011“. 
Domnívá se, že výklad tohoto nařízení je, jak se to zrovna komu v danou chvíli hodí. Navrhuje RMM 
aplikovat tento právní předpis v souladu se zákonem. 
p. starosta – vzadu za radnicí je parkování bezplatné. Parkoviště a parkování v Milevsku je řešeno tak, 
že jsou placené zóny, omezené zóny a volné zóny. 
p. Koliha – parkoviště za radnicí je plné celý den, navrhuje zvýšit počet parkovacích míst pro občany 
jednající na úřadě. 
  
Ing. Kabele – podal vysvětlení ohledně parkování na vyhrazených místech u kostela. V silách města 
není možné zajistit, aby každý měl možnost si kdykoli přes den zaparkovat. 
Ing. Mgr. Doubek – dotaz na specifikaci parkovacích míst u radnice – komu jsou určena. 
Ing. Kabele – uvedená vyhrazená místa slouží účastníkům řízení na radnici. 
Mgr. Jelenová – setkala se s pozitivními ohlasy se zavedeným systémem parkování ve městě. Za 5 Kč 
na půl hodiny lidé stihnou vyřídit své záležitosti a bez problému mohou v centru zaparkovat. 
p. starosta – parkovací systém potvrdil své opodstatnění, návštěvníci a nakupující v centru mají kdykoliv 
možnost zastavit. 
  
p. Luxemburg – koncem července v aleji od bývalého Jitexu se utrhla větev a spadla na cestu, toto 
nahlásil strážníkovi Městské policie, větev nebyla dlouhou dobu odklizena. 
Ing. Rucká – pokud se podobná informace na odbor životního prostředí dostane, ihned jsou 
kontaktovány Služby Města Milevska a požádají se o odklizení. Ze strany Služeb Města Milevska je 
hned reagováno a případné závady, nebo odklizení větví po bouřce, jsou odstraněny. 
p. starosta – doplnil, že stromy v aleji jsou v majetku soukromé osoby, nejsou města Milevska. Mrzí ho, 
že záležitost neproběhla tak, aby překážka na chodníku byla včas odstraněna. Toto projedná se 
strážníkem Městské policie. 
  
p. Luxemburg – dotaz, komu patří svah pod parkovištěm proti Domu kultury, který je v neudržovaném 
stavu. 
p. starosta – svah patří k supermarketu Billa, se kterým bude ohledně údržby svahu vyvoláno jednání. 
  
p. Luxemburg – dotaz na Ing. Pavlečku a Mgr. Třeštíka ohledně důkladné revize činnosti Městské 
policie, na kterou se ptal v únoru. Stejný dotaz vznesl na TOP 09. 
Ing. Šrámek – jedná se o citaci z volebního programu TOP 09 před volbami, mimo jiné vysvětlil, že 
nemůže provést revizi činnosti Městské policie, když není jejím nadřízeným. 
  
p. Luxemburg – dotaz ohledně průběžné výměny členů dozorčí rady SPOS a SMM, kterou před několika 
lety navrhoval MUDr. Hobzek. 
p. starosta – doporučil obrátit se s dotazem na MUDr. Hobzka, který se nemohl zúčastnit tohoto jednání, 
protože je mimo republiku. 
  



p. Luxemburg – dotaz na ODS z jejich volebního letáku ohledně postupného snižování administrativní 
zátěže. 
p. starosta – město Milevsko bylo několikrát vyhodnoceno jako město vstřícné občanům, pan tajemník 
pravidelně informuje zastupitele o výzvách, kterých se město Milevsko zúčastňuje. Byla vybudována 
nová vývěsní skříň, bezbariérové vchody, Městský úřad Milevsko je jeden s úřadů, který má nejdelší 
dobu pro veřejnost, toto je snižování administrativní zátěže a vstřícnost k občanům. 
  
p. Luxemburg – dotaz na členy ČSSD z předvolebního letáku ohledně optimalizace počtu zaměstnanců 
Městského úřadu včetně organizačních složek a zřizovaných organizací. 
Mgr. Třeštík – tyto dotazy na jednání zastupitelstva nepatří. Otázka týkající se optimalizace počtu 
zaměstnanců není krátkodobá záležitost, bude provedena v průběhu volebního období. 
  
p. Luxemburg – další dotaz na členy ČSSD z předvolebního letáku ohledně zavedení principu periodické 
obhajoby klíčových pozic na úřadě a podřízených organizací formou konkurzů. 
Mgr. Třeštík – o všem nerozhoduje pouze ČSSD. 
  
p. Luxemburg – dotaz na Svobodní ohledně omezení počtu úředníků v samosprávě. 
Ing. Radosta – tuto zprávu předkládal Ing. Mgr. Doubek při projednání rozpočtu v loňském roce, 
v současné době není možné toto realizovat. Po volbách mohou toto realizovat pouze některé strany a 
ostatní mohou vznášet připomínky a spolupracovat. 
Ing. Mgr. Doubek – doplnil, že toto bylo předloženo při projednání rozpočtu, poté to bylo odloženo na 
únorové jednání ZMM. Byl předložen jeho návrh, který byl akceptován Finančním výborem ZMM v rámci 
pozměňujících návrhů, bohužel tento bod ZMM nebyl přijat. 
  
p. Luxemburg – dotaz na p. Polaneckého ohledně zavedení bicyklů pro strážníky Městské policie. 
p. Polanecký – po vyhodnocení této věci se mu nepodařilo splnit tento slib v daném volebním období. 
Po propočítání všech nákladů zjistil, že je to pro Milevsko neekonomické. 
  
p. Luxemburg – upozornil na kliku u vstupních dveří na Městskou policii, která se protáčí a viklá, je nutné 
ji opravit. 
p. starosta – bude opravena. 
  
p. Koliha – otázky p. Luxemburga byly určeny pro zastupitele. Navrhl politickým stranám, aby na svých 
internetových stránkách uváděly, co navrhly a co se jim podařilo prosadit. 
Ing. Šrámek – internetové stránky jejich strany TOP 09, které fungovaly jako volební pozvánka k volbám, 
byly staženy. Chtěl, aby se začalo pracovat na nových stránkách TOP 09, bohužel se to zatím 
nepodařilo. 
  
  
  
  
Jednání bylo ukončeno ve 21:00 hodin. 
   
  
  
Bc. Zdeněk Herout v. r. 
starosta 
  
     
    
Upravila:  Petra Slunečková 

 


